
 

Zápis z 1. zasedání OV Plačkov  dne 26.1.  2022 

Přítomni: Milan Janďourek, Alena Krejčí, Markéta Franzová, Jan Dušek, Petr Vašák, Renata    

Kopecká, Jan Mácha 

Omluveni: Jana Franzová 

1. Kontrola z minulého zápisu 

2. Žádosti o prodej  či převod pozemků 

2.1. Žádost p. Votýpka ( pozemek 10/10 o výměře 289m2) – žádost odložena, žadatel bude pozván 

k dalšímu projednávání s osobní účastí. 

2.2. Žádost p. Karásek  (část pozemku 488/40) pro zbudování příjezdové cesty k vlastním pozemkům 

s následným převodem zpět do majetku města) – žádost OV zamítá ( stejné důvody jako u předchozích 

žadatelů) Toto území se zpracovává jako celek ( pozemky pro výstavbu RD) a prodej jakékoli části 

soukromým osobám by byla komplikace. Do vyřešení situace není žádný pozemek v dotčené lokalitě 

k prodeji. 

2.3. Žádost p. David, p. Humlová ( pozemek 488/22 o výměře 2210m2) k výstavbě RD či rekreačního 

domu. Žádost OV zamítá. Stejné důvody jako u prodeje p. Karásek ( viz.výše). 

Doplnění: Pozemky, které jsou ve zpracovávaném území ( 488/18, 488/40, 488/22, 488/16) nejsou 

v tuto chvíli nabídnuty k prodeji. 

2.4. Žádost p. Němec (pozemek 82/9 o výměře 329m2  a 82/6 o výměře 380m2 
) k zbudování zahrádky 

k rekreaci. Žádost OV zamítá. Na těchto pozemcích se nachází trafo, obecní kanalizace a částí pozemku 

vede cesta. 

2.5. Bezúplatný převod pozemku 586 do majetku města Humpolec od SPF -   OV souhlasí. 

3. Stížnost p.  Kopecká 

p. Kopecká přednesla stížnost na p. Janďourka (resp. spol. rybníkářství Vytip), že nedostatečně udržují 

rybník Zadňáč, který následně způsobuje  problémy na jejich soukromém pozemku. Dále uvádí, že 

v prosinci 2021 manžel svedl vodu ( překopáním ) z rybníka na okolní pozemky( sousední pozemky 

jsou jak městské, tak soukromé). Věc bude projednána  jak na MěÚ, tak spol. VYTIP a pokusíme se o 

případnou nápravu stavu. Řešení navrhl i přítomný pan Mácha. Schůzka na MěÚ bude 7.2., kdy bude i 

místní šetření. Schůze majitelů VYTIP je plánována na 10.2.2022. 

 

4.  Železniční přejezd u sportovního areálu. Proti zrušení železničního přejezdu byla sepsána petice 

občanů, která byla v kopii předána městu Humpolec. Proběhlo i místní šetření. Přejezd zrušen 

nebude. 

 

5. Informace pro občany: 

 Mimořádný svoz velkoobjemového odpadu v Plačkově:  

středa 16. března 18:00 – 19:00       a      pátek 25. března 9:30 – 10:30 

 



 

Zápis z 1. zasedání OV Plačkov  dne 26.1.  2022 

 

 

 Setkání ROV: Dne 28.2.2022 v 17 hodin se uskuteční setkání předsedů místních částí na 

Vilémově. 

 

 Máme nové osvětlení vánočního stromku. Bohužel docházelo k opakovanému výpadku el. 

proudu ( pojistky), proto jste jistě zaznamenali, že občas nesvítil. Závada je nahlášena na TS. 

 

 V obci je  nový kontejner na textil. Prosíme o striktní dodržování pravidel, co sem patří a co ne. 

PATŘÍ: čistý a suchý textil, oděvy, kabelky, záclony, závěsy, povlečení, ručníky deky, čistá 

spárovaná nositelná obuv – vše v zavázaných igelitových pytlích nebo taškách. 

NEPATŘÍ: znečištěný, mokrý a jinak poškozený textil, matrace, molitany, koberce, ústřižky 

látek atd. Více v únorových RL. 

 

 Za poslední týdny se hromadily stížnosti na prohrnování a posyp v obci. Telefonicky se vše 

konzultovalo s TS atd. V souvislosti s tímto prosíme na oplátku občany, aby byli též  vstřícní a 

nenechávali svá auta zbytečně v ulicích před domy. Dále by bylo vhodné, aby majetek, který je 

váš osobní, byl opravdu na vašem pozemku a nezasahoval jinam. Převážně se jedná o stromy, 

keře apod. Vznikají pak zbytečné nepříjemnosti. 

 

 Strom u rampy ( u p. Plíhala) není v dobré kondici a byl vznesen požadavek na jeho pokácení. 

Fotodokumentace byla zaslána p. Sidorenkové, proběhlo místní šetření a nyní se čeká jen  na 

povolení k pokácení. TS následovně vše zařídí. 

 

 Byly započaty práce na rybníku Pařezáč. Práce by měly pokračovat tak, aby byla již letos 

v červnu zahájena koupací sezóna. 

 

 

 Koncem roku bude konec volebního období a čekají nás komunální volby. Prosíme případné 

zájemce, kteří by chtěli pracovat pro blaho obce Plačkov, aby se zmínili komukoli z členů OV 

nebo napsali na obecplackov@seznam.cz. 

 

 

 Koncem února (od 19.2.2022) bude náš předseda p. Janďourek plánovaně zdravotně 

indisponován. Po nezbytně dlouhou dobu ho bude zastupovat   

Petr Vašák tel: 721 460 184 (akutní věci na obci – posyp, prohrnování, výpadky el., havárie 

apod.)  

a Alena Krejčí tel: 607 154 705  ( vše ostatní) 

 

V Plačkově dne 7.2.2022 

 

Zapsala: Alena Krejčí                                                                   Ověřil: Milan Janďourek 


